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 Protokół nr 97/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 31 sierpnia 2021 r. 

 

Z uwagi na aktualną sytuację epidemiologiczną przeprowadzono zdalne 97 posiedzenie 

Zarządu Powiatu z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość to jest za 

pomocą środków audiowizualnych na zasadzie wideokonferencji.  

Dyskusja i głosowania odbyły się poprzez system informatyczny. 

W zdalnym posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Andrzej Ochlak, Wicestarosta – Jerzy 

Czapliński, Członkowie Zarządu Powiatu:  Barbara Grzywacz, Teresa Łątkowska, Marcin 

Buliński, Sekretarz – Ewa Kalisz – Górzkowska, Skarbnik –  Sebastian Kiński. Pan Starosta 

potwierdził obecność wyżej wymienionych osób. W posiedzeniu uczestniczyło 5 Członków 

Zarządu. Wymóg kworum został zachowany. Posiedzenie otworzył pan Starosta. 

Pan Starosta przedstawił propozycję porządku obrad 97 zdalnego posiedzenia Zarządu.   

Pan Starosta zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku posiedzenia. Stanowi 

on załącznik nr 1. 

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 

obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi 

on załącznik nr 2.  

 

W zdalnym posiedzeniu Zarządu wziął udział pan Marcin Kraszkiewicz – zastępca dyrektora 

Zarządu Dróg Powiatowych oraz pani Beata Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, 

Mienia i Spraw Gospodarczych. 

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane.  

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Wniosek firmy DINO POLSKA S.A. stanowi załącznik nr 3. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie zatwierdzenia wniosków w sprawie wszczęcia procedury postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego w trypie podstawowym bez negocjacji dla zadania 

Przebudowa przejść dla pieszych w ciągach dróg powiatowych. 

 

Pan Kraszkiewicz poinformował, że powyższa uchwała dotyczy wszczęcia procedury 

przetargowej dla zadania dotyczącego przebudowy przejść dla pieszych.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Pan Buliński zapytał, czy ogłoszony zostanie jeden przetarg, a wykonawcy będą mogli składać 

oferty częściowe na poszczególne przejścia. 

Pan Kraszkiewicz odpowiedział, że tak to będzie zrealizowane. Będzie ogłoszony jeden 

przetarg z podziałem na części.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do projektu uchwały. 
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Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Wnioski stanowią załączniki nr 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia zamówienia publicznego w trypie 

podstawowym bez negocjacji dla zadania Przebudowa przejść dla pieszych w ciągach 

dróg powiatowych.  

Zarząd powołał komisję do przeprowadzenia postępowania, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący – Jerzy Czapliński, 

2. Sekretarz – Wioleta Puwalska, 

3. Członek komisji – Beata Widźgowska, 

4. Członek komisji – Marcin Kraszkiewicz, 

5. Członek komisji – Krzysztof Andrzejczak.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

/pan M. Kraszkiewicz wylogował się ze zdalnego posiedzenia/ 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością oznaczoną działką nr 

117/14 obręb Pacółtowo, gmina Nowe Miasto Lubawskie na cele budowlane.  

/głos zabrała pani B. Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw 

Gospodarczych/ 

 

Pani Widźgowska poinformowała, że zgoda jest niezbędna do rozpoczęcia inwestycji związanej 

z przebudową budynku użyteczności publicznej położonego przy ul. Skrajnej 1 w Pacółtowie 

(część budynku Domu Dziecka) przeznaczonego na pomieszczenia dla Powiatowego 

Środowiskowego Domu Samopomocy.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,       

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą Regionalnej Izby 

Obrachunkowej Nr RIO.IV-0120-257/21 z dnia 19 sierpnia 2021r. w sprawie wydania 

opinii o przedłożonej przez Zarząd Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim informacji o 

przebiegu wykonania budżetu Powiatu Nowomiejskiego za pierwsze półrocze 2021 roku. 

 

Pan Skarbnik poinformował, że opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej jest pozytywna. 

 

Uchwała Nr RIO.IV-0120-257/21 z dnia 19 sierpnia 2021r. stanowi załącznik nr 11. 
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 

Członkowie Zarządu w tym punkcie nie poruszyli żadnego tematu. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 

 

 
                                                                                                        Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                                      Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Anna Andrzejczak 


